
From:                                 Lars Fröstad
Sent:                                  11 Nov 2017 15:25:13 +0100
To:                                      Länsstyrelsen i Stockholms län
Subject:                             Skyddsjakt

Begäran om skyddsjakt av varg.

Under tecknat Kommanditbolag Årsta Säteri KB bedriver skogs , jordbruk samt stor 
hästverksamhet och övrig näringsverksamhet på Årsta Säteri i Haninge kommun

Ifrågavarande varg/vargar som strövar omkring på bolagets marker sedan i somras 
påstås komma från Norge

Vargen uppträder mycket underligt och kan inte ha ett socialt normalt beteendeför 
vargar.

Vargen har rivit ett antal rådjur och älgar inom området.

Vargen på verkar också vår  häst verksamhet, det sprider sig en en oro bland våra 
hästgäster över vargens beteende. Vissa känner obehag för att ge sig ut i skog o mark 
för en ridtur.

Vargen påverkar också möjligheten att bedriva viltvård på markerna, vilket gör att 
det inte ingår att hålla vildsvinsstammen på en rimlig nivå eftersom all jakt kräver 
eftersökshundar.

Idag vill ingen släppa sin hund på Årsta på grund av vargfaran. Det gör att skadorna 
av vildsvinen ökar dramatiskt.

Detta gäller även skador av kanada gåsen mfl. som i år gör enorma skador på 
nysådda vetebrodden Vid fågel jakt skall eftersökshund finnas tillgänglig.

Sammanfattningsvis känner vi oro för att vargen ställer till för stor skada på övriga 
viltstammen som kommer ta lång tid att återställa och hem ställer om ett skyndsamt   
 beslut om skyddsjakt på vargen

Årsta 9 november 2017

Lars Fröstad
Årsta Säteri KB


